
Pénzügyi Bizottság javaslata: 

A Pénzügyi Bizottság javasolja, hogy László Gábor a soron következő Képviselő-testületi ülésig 

tisztázza a Mór-Véd Security Kft-vel az árajánlatban szereplő költségsorokat. 

Továbbá javasolja, hogy az árajánlat pontos ismeretében hozzon döntést a Képviselő-testület.  


